

**PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGE-
FÖRBUND 030913 I VÄNERSBORG.**

NÄRVARANDE: Bror Andersson, Sixten Ek, Leif Axelsson, Hans Bogeskär, Christian Carlsson, Calle Ek, Roland Andersson, Thomas Johansson, Roland Storck och Gunnel Svensson. Speciellt inbjuden var Hans Brolin.

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Särskilt välkommen till Hans Brolin.
2. Dagordningen godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll godkändes.
4. Det kommer att bli 10 rallytävlingar under säsongen. Styrelsen beslutade om ny spelordning vid SM-DM Lag. Det kommer att spelas två sammandrag där den första matchen kommer att spelas med ledning an rankingpoängen. Därefter spelas gröna hissen som vanligt. De 9 första är direkt klara för DM-final. Platserna 10 – 12 väljer motståndare bland 13 – 15. Segrarna i dessa matcher går också till final. Anmälan av lagmedlemmar skall göras senast tre dagar före första sammandraget. Sista anmälningdag sköts fram till 031201.
5. Leif vill ha så mycket information som möjligt för att hemsidan skall vara aktuell.
6. Styrelsen diskuterade de motioner som kommer att behandlas på riksstämman i oktober. Styrelsen var emot förslaget att ingen skall få spela på ansluten klubb utan att vara medlem. Även förslaget om begränsning av antalet medlemmar per klubb var styrelsen emot. När det gäller diskussionen om förbundets nya namn och logga anser styrelsen att tillvägagångssättet inte är det bästa, men det har ju redan hänt och inte mycket mer att diskutera.
Sixten kommer att föreslå Hans Bogeskär som ledamot i SBF's styrelse som protest mot att valberedningen nominerat sig själva.
Hans Bogeskär utsågs att representera oss vid distriktsstämman.
7. Övriga frågor. I div. 3 skall det spelas samma brickor inom samma serie även om spelet sker på olika platser.
8. Nästa styrelsemöte blir i Skövde 031028.
9. Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Gunnel Svensson

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGE-
FÖRBUND 031028 I SKÖVDE.

NÄRVARANDE: Bror Andersson, Sixten Ek, Hans Bogeskär, Calle Ek, Roland Andersson, Thomas Johansson, Roland Storck, Gunnel Svensson, Daisy Hajek, Sten Öman, Christer Swenson och Hans Brolin.

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll godkändes.
4. Rallyt: Ca 20 par anmälda till Vårgårda. Nästa rally går i Levene. Seniorkvalets sista anm.dag 20/11. DM-Lag kommer att spelas i Skövde och Alingsås. DM-final 13-14 mars.(plats avgörs senare) Styrelsen diskuterade hur platserna i div. 3 skulle fördelas och beslutade följande: 1: an och 2: an i Varagruppen plus segrarna i de tre övriga grupperna. Om vi får sex platser kommer 2: orna i de båda Skövdegrupperna att få kvala om den 6: e platsen.
5. Kretsledarna meddelar Leif om lag och resultat i Div. 4.
6. Hans rapporterade från riksstämman. Samma regler kommer att gälla för både april och oktobersilver. Efter en rörig omröstning beslutades att förbundet skall heta Förbundet Svensk Bridge. Distriktsförbunden har fått i uppdrag att inventera vilka klubbar som har färre än 8 medlemmar, skall dessa finnas kvar måste dispens sökas FSB. Riksstämman beslutade också att endast medlemmar har rätt att spela på anslutna klubbar. Klubben kan uteslutas om inte detta följs. En nyhet är introduktionsmedlemmar som slipper medlemsavgift startåret plus ytterligare ett år. Hans Bogeskär blev invald som suppleant i FSB efter en kupp av Sixten.
7. Övriga frågor. I div. 3 skall tävlingsledararvodet tas från arrangörsbidraget. Styrelsen diskuterade även ev. ersättning till Roger Johansson för hämtning av brickor. Styrelsen beslutade att Rogers version skulle höras och därefter får Hans och Daisy fatta ett beslut. Calle meddelade att två ärenden sänts in till disciplinnämnden. Calle har blivit uttagen till en internationell tävlingsledarutbildning i Turin. Gunnel fick i uppdrag att kolla vad beslutet blivit när det gäller arrangörsbidrag vid DM-kvalen.
8. Nästa styrelsemöte blir i Borås 040120.
9. Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet

Gunnel Svensson

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I VÄSTERGÖTLANDS BRIDGE-
FÖRBUND 040120 I BORÅS.

NÄRVARANDE: Bror Andersson, Sixten Ek, Hans Bogeskär, Calle Ek, Roland Andersson, Thomas Johansson, Gunnel Svensson, Daisy Hajek, Sten Öman, Christian Carlsson, Leif Axelsson och Hans Brolin.

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen godkändes.
3. Föregående mötesprotokoll godkändes.
4. Rallyt: Hittills har 8 tävlingar spelats och 226 par deltagit.
5. Västergötland får fem platser i Div. 3
6. Styrelsen gick igenom kommande SM-DM spel, när det gäller antal par och vilka orter som de förläggs till.
7. Styrelsen beslutade att arrangörsbidraget upphör från nästa spelår. Ev. höjning av bordsavgiften kan bli aktuell om det skulle visa sig att det blir svårt att få klubbar att stå för dessa arrangemang.
8. Styrelsen diskuterade problemet med ickemedlemmar som spelar på anslutna klubbar. Har man inte varit medlem de senaste 10 åren kan man bli I-medlem. Klubbarna måste garantera att de inte tillåter icke-medlem att spela. Personliga samtal med de klubbar som berörs.
9. Sanktioner: Göta-Ålvdalsmästerskapen, Alingsås öppna fyrmannaserie och Tibro sommarfyrmanna.
Sixten fick en varning med anledning av den anmälan som lämnats till disciplinnämnden.
10. Nästa styrelsemöte på Hökensås 040605. En person från SBF kommer att inbjudas.
11. Ordföranden tackade och avslutade mötet.

Vid protokollet



Gunnel Svensson